
 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 
dne 16.9. 2013 v zasedací místnosti Obecního úřadu Kruh.  
 
Přítomno:    6 členů zastupitelstva 
                          5 občanů 
 
Zasedání bylo:  zahájeno v 17,05hodin 
                             ukončeno v 18,15 hodin                                 
 
 
PROGRAM:  

1/  Seznámení s programem zasedání  
2/ Kontrola usnesení z minulého zasedání  
3/ Informace k probíhajícím akcím v obci 
4/ Informace k rozpočtovému opatření č. 5/2013 

5/ Projednání rozpočtového opatření č. 6/2013 
6/ Diskuse 
7/ Závěr 
 
1/ Starosta obce přivítal všechny na zasedání a seznámil je s jeho programem.  Další návrhy už nebyly, 
o programu bylo hlasováno. 

6  hlasů pro  

 

2/ Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 15.7.2013 provedl starosta obce.  
Příspěvek na opravu kostela v Roztokách je 20.000,- Kč, ve výběrových  řízeních na opravu místní 

komunikace a na stavbu nové komunikace včetně veřejného osvětlení předložila v obou případech 

nejlepší nabídku firma Rekom Nový Bydžov, ve výběrovém řízení na akci Snížení energetické 
náročnosti budovy obecního úřadu a mateřské školy v obci Kruh předložila nejlepší nabídku  Stavební 

firma Janda z Jablonce nad Jizerou. Akce probíhají. Žádost o dotaci na MŽP na výměnu zdroje tepla 

v čp. 165 a na MF na opravu místní komunikace jsou podány. Škody po povodni jsou z nejhoršího 

opraveny. Po obdržení všech faktur bude jednáno s pojišťovnou o uhrazení části nákladů obce podle 
podmínek ve smlouvě. 

 
 

 
3/ Zastupitelstvo bylo informováno o probíhajících akcích v obci. Komunikace do zástavbové zóny – 

při realizaci může dojít k vícenákladům podle situace (terén, úprava podloží, odvodnění) ale i 

k menším výdajům (veřejné osvětlení, úprava povrchu staré cesty) , zateplení a výměna oken v budově 

OÚ (nerovnosti zdí, oken – bude se řešit se stavebním dozorem), těžba dřeva (část lesa na Kamenci 
podle LHP vytěžena, probíhají terénní úpravy a odstranění větví. Větší těžba se musí v co nejkratší 

době provést vzhledem ke stáří porostu i v lokalitách Tomášek a Obora, v tomto roce už ne). Bude 

provedena úprava parkoviště před hřbitovem, kde se přesune kontejner. Bude se upravovat svodnice, 
povrch a příkop na cestě na „Tábůrek“, u Holubcových a Janatových. 

 

 

4/ Starosta informoval zastupitelstvo o rozpočtovém opatření č.5/2013, které provedl na základě 
pověření zastupitelstvem obce. V opatření jsou přesuny na položkách a vratka za volby. Výdaje 

i příjmy jsou stejné 

 

 



4/ Zastupitelstvu bylo předloženo rozpočtové opatření č.6/2013. Rozdíly proti rozpočtu: Výdaje 

4.534.000,- Kč – vyšší náklady na těžbu dřeva, opravy cest, nová komunikace, zateplení OÚ, veřejné 

osvětlení, bioodpady, školení.  Příjmy 3.347.004,- Kč – vyšší daňové příjmy, prodej dřeva, tržby  
z kina a divadla, nájmy, prodeje. Financování 1.186.996,- Kč. 

   4  hlasy pro/ 1 se zdržel/ 1 proti 

 

 
    

                                                                                                                                                                                                                                                                                          

 

Diskuse 
 

starosta – informace 
     -     nejbližší akce v Kruhu 

            19.9. ČČK – zájezd Zahrada Čech Litoměřice 

            27.9. Sokol - taneční zábava Tampelband  
     -     nebezpečný odpad v neděli 20.října před sokolovnou od 8,35 do 8,45 

     -     ve stejné době i kontejnery na velkoobjemový odpad 

     -     odměna za Vesnici roku – nejvhodnějším řešením  je úprava zeleně ve středu obce. Realizace  
            může být až v roce 2014, bude pozvána firma zabývající se touto činností pro případnou   

            nabídku 

Zdeněk Budina – námitky k řešení nové komunikace, proč není přístupnější i pro větší vozidla, proč se  
            nekoupily  jiné pozemky.  Do diskuse k tématu se zapojili skoro všichni přítomní. Jediné    

            řešení je i vzhledem k získané dotaci udělat cestu podle schváleného projektu a po   

            vyhodnocení situace z provozu na ní případně koupit pozemky okolo  a rozšířit ji.   

 


